
Протокол №3

засідання погоджувальної ради
24.03.2021 кабінет секретаря міської ради

Початок: 15.30.год.

Присутні члени погоджувальної ради:

- Гільтайчук В.В., Бербець В.Г., Вайда Р.Б., Воконоголь С.Є., Кінаш Я.П., 
Нижник О.Б., Погинайко П.Ю., Білінський П.С.;

- голови постійних комісій міської ради: Попельницька А.В., Онуфрик 
Л.Я.

Відсутні: Найда А.М., Сікора О.М., Чепіль П.М., Кирилович Л.О.

(Вайда Р.Б. за дорученням голови фракції представляє фракцію 
«Українська партія»)

Вів засідання -  секретар міської ради Віктор Гільтайчук.

Віктор Гільтайчук нагадав присутнім, що депутати міської ради до 01.04.2021 
зобов’язані здати декларацію про доходи за 2020 рік.

Секретар міської ради Віктор Гільтайчук повідомив присутніх, що на 
засідання погоджувальної ради виноситься розгляд порядку денного десятої 
сесії. Зауважив, що порядок денний, який був опублікований одночасно з 
розпорядженням міського голови про скликання сесії мав 62 питань. Але в ході 
підготовки сесії міської ради виникло ряд змін. Запропонував головам 

І постійних комісій надати пропозиції щодо питань порядку денного.

| Виступили:

Сергій Воконоголь - голова постійної комісії з питань власності, ЖКГ та 
екології озвучив пропозицію щодо зняття з розгляду питання № 20 «Про 
списання боргів з оплати за комунальні послуги гр.Малишу Т.О.»

Любомир Онуфрик -  голова постійної комісії з питань будівництва та
землеустрою від імені комісії запропонував зняти з розгляду питання:

№ 22 «Про внесення змін до проекту детального планування території 
обмеженої вул. Малицької, вул. Ринкова та вул. Олени Пчілки в м. Калуші»;

№24 «Про надання дозволу на розроблення проекту детального планування
території для розширення кладовища в с. Голинь Калуської міської

ітериторіальною громади»;
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№26 «Про надання дозволу на розроблення проекту детального планування 
території щодо зміни цільового призначення земельних ділянок для



будівництва магазину продовольчих товарів та станції технічного 
обслуговування автомобілів на вул. Євшана, 4в м. Калуші»;

№28 «Про надання дозволу на розроблення проекту детального планування 
території для будівництва та обслуговування магазину з пунктом для миття 
автомобілів (мийка самообслуговування) на вул. Івано-Франківській в м. 
Калуші»;

№29 «Про надання дозволу на розроблення проекту детального планування 
території для масиву багатоквартирної житлової забудови в районі вул. 
Малицької та вул. Олени Пчілки в м. Калуші»;

№33 «Про продовження (поновлення) договорів оренди земельних ділянок* 
для ведення городництва»;

№37 «Про припинення терміну дії договору оренди землі з ФОП Кіндюхом
ЯМ.»;

! ,

№40 «Про продаж земельної ділянки несільськогосподарського призначення
підприємцям Лучку О. Б. та Лучко І. В.»,
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як такі що потребують додаткового вивчення. Також зауважив, що комісія не 
! підтримала питання № 61 «Про надання дозволу на розроблення проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки для будівництва та 
обслуговування жилого будинку, господарських будівель та споруд 
(присадибна ділянка) гр. Бігуну М.Д.», та запропонувала підготувати рішення 
про відмову з наступним виділенням земельної ділянки в іншому місці.

Секретар міської ради Віктор Гільтайчук запропонував зняти з розгляду 
питання № 6 «Про приєднання до європейської ініціативи «Угода мерів»», 
як таке що потребує опрацювання. Та запропонував винести на розгляд 14 
додаткових питань. Зауважив, що питання «Про створення КП «Спортивна 
арена» буде розглядатися при умові, що до завтра прийде схвальна відповідь 
Антимонопольного комітету.

Присутні обговорили питання № 15 «Про приватизацію об’єкта комунальної 
власності міста Калуша шляхом викупу (проспект Лесі Українки, 15 а)» 
порядку денного та питання 65 (додаткове) «Про внесення змін до Програми 
соціального захисту на 2020-2022 роки». Також члени погоджувальної ради 
зупинилися на розгляді питання надання пільг з орендної плати за 
користування майном комунальної власності.

Секретар міської ради Віктор Гільтайчук ознайомив присутніх з 
відповідями, які надійшли на звернення Калуської міської ради від різних 
державних установ.



Член: погоджувальної ради запропонували заслуховувати звіти про 
роботу упр; злінь та комунальних підприємств за умови присутності керівника 
на пленарне му засіданні міської ради.

Головуючи [поставив на голосування пропозиції погоджувальної ради:

- вклю ити в порядок денний 13 додаткових питань (додаються);
- знята з порядку денного питання №№ 6, 20, 22,24,26,28,29,33,37,40,74.

Г ол осу вал : за -  8, проти -  0, утрималось - 0.

Секретар м :;ької ради Віктор Гільтайчук

Протокол в ла:

Начальник ідділу

організацій ю-правової роботи ради Людмила Мазур



6 3 П р о  П р о г р а м у  з д ій с н е н н я  К а л у с ь к о ю  м іс ь к о ю  р а д о ю  в н е с к ів  д о  
с т а т у т н о г о  к а п іт а л у  к о м у н а л ь н о г о  п ід п р и є м с т в а  « З е м е л ь н о -к а д а с т р о в е  
г о с п р о з р а х у н к о в е  б ю р о »  К а л у с ь к о ї м іс ь к о ї  р а д и  на 2021 р ік
Доповідає: Володимир Мельник -  начальник управління земельних відносин

64 П ро в н есен н я  зм ін  д о  П р огр ам и  ф ін а н су в а н н я  р об іт  у  сф ер і зем ел ь н и х  
в ідн осн ії К а л у с ь к о ї м ісь к о ї т е р и т о р іа л ь н о ї гр о м а д и  на 2 0 2 1 -2 0 2 3  р .р .
Доповідає: Володимир Мельник -  начальник управління земельних відносин

6 5 П р о  в н е с е н н я  зм ін  д о  П р о г р а м и  с о ц іа л ь н о г о  з а х и с т у  на 2 0 2 0 -2 0 2 2  р о к и
Доповідає: Любов Федоришин -  начальник управління соціального захисту 
населення міської ради

6 6 Про внесення змін до рішення міської ради від 24.11.2020 №  10 « П р о  
з а т в е р д ж е н н я  П о л о ж е н н я  п р о  с т а р о с т у  с ел а  (с іл )  К а л у с ь к о ї м іс ь к о ї  
т е р и т о р іа л ь н о ї  г р о м а д и »
Доповідає: Мирослав Тихий -  перший заступник міського голови

67 П р о  з а т в е р д ж е н н я  П о р я д к у  о р г а н із а ц ії  д о г о в ір н о ї  р о б о т и  у  в и к о н а в ч и х  
о р г а н а х  К а л у с ь к о ї  м іс ь к о ї р а д и
Доповідає: Олег Савка - керуючий справами виконкому

68 П р о  з в іл ь н е н н я  в ід  о р е н д н о ї  п л а т и  с у б ’єк т ів  п ід п р и є м н и ц ь к о ї д ія л ь н о с т і .
Доповідає: Олександр Челядин - начальник управління комунальної власності

69 П р о  в н е с е н н я  зм ін  д о  р іш е н н я  м іс ь к о ї р а д и  від 2 9 .1 0 .2 0 2 0  р. №  3 5 5 2  
« П р о  п л а н  п ід г о т о в к и  п р о е к т ів  р е г у л я т о р н и х  а к т ів  на 2021  р ік »
Доповідає: Юрій Соколовський -  начальник управління економічного 
розвитку міста

70 П р о  н а д а н н я  з г о д и  У п р а в л ін н ю  б у д ів н и ц т в а  т а  р о зв и т к у  ін ф р а с т р у к т у р и  
К а л у с ь к о ї  м іс ь к о ї  р а д и  на в и г о т о в л е н н я  п р о с к т н о -к о ш т о р н с н о ї  
д о к у м е н т а ц ії  т а  в и к о н а н н я  б у д ів е л ь н и х  р о б іт  по о б ’є к т а х  К а л у с ь к о ї  
м іс ь к о ї  т е р и т о р іа л ь н о ї  г р о м а д и
Доповідає: Богдан Грущак -  начальник УБРІ

71 П р о  в н е с е н н я  з м ін  д о  П р о г р а м и  п р о ф іл а к т и к и  з л о ч и н н о с т і ,  
с п ів р о б іт н и ц т в а  із с и л о в и м и  с т р у к т у р а м и  т а  г р о м а д с ь к и м и  
ф о р м у в а н н я м и  н а  2 0 2 0 -2 0 2 2  р о к и
Доповідає: Іван Дембич -  начальник управління з питань НС

72 П р о  н о в у  р е д а к ц ію  С т а т у т у  К П  “ К а л у с ь к а  е н е р г е т и ч н а  К о м п а н ія ”
Доповідає: Петро Шевчук -  директор КП “Калуська енергетична Компанія”



73 П р о  п р и с в о є н н я  з в а н и я  « П о ч е с н и й  г р о м а д я н и н  м іст а  К а л у ш а » .
Доповідає: Леся Піцик - заступник начальника управління культури

7 4 . П р о  с т в о р е н и й  к о м у н а л ь н о г о  п ід п р и є м с т в а  « С п о р т и в н а  а р е н а » .
Доповідає: Надія Гуш - заступник міського голови

7 5 . П р о  в н е с е н н я  зм ін  д о  П р о г р а м и  ф ін а н с о в о ї п ід т р и м к и  к о м у н а л ь н о г о  
п ід п р и є м с т в а  « В о д о т е п л о с е р в іс »  К а л у с ь к о ї м іс ь к о ї р ад и  на 2021  р ік
Доповідає: Юрій Рекунов -  начальник управління ЖКГ

76 П р о  з в е р н е н н я  К а л у с ь к о ї  м іс ь к о ї  р а д и  д о  К а б ін е т у  М ін іс т р ів  

У к р а їн и  щ о д о  п ід т р и м к и  м а л о г о  і с е р е д н ь о г о  б і з н е с у  в  у м о в а х  

к а р а н т и н у ,  п о в ’я з а н о г о  із  п о ш и р е н н я м  н а  т е р и т о р і ї  У к р а їн и  

г о с т р о ї  р е с п ір а т о р н о ї  х в о р о б и  С О У Ш - 1 9
Доповідає: Юрій Соколовський - начальник управління економічного 
розвитку міста


